

## **IAU EC - video conference, April 24, 2021**

### **Report 2021**

Das Jahr 2021 ist von der Corona Pandemie geprägt wie das Jahr zuvor. Auf Grund der Rückmeldungen der Organisatoren, der allgemeinen Reisesituation und den Verordnungen der einzelnen nationalen Behörden, musste die EC alle IAU-Wettkämpfe im Jahr 2021 absagen.

Die bereits genehmigten IAU-Wettkämpfe 2021 wurden den Organisatoren zu den gleichen Konditionen für das Jahr 2022 angeboten. Einige Organisatoren haben bereits angenommen oder sind daran interessiert.

Die Wettkämpfe für das Jahr 2022 werden auf der Website der IAU im Event-Kalender publiziert.

### **Report 2021**

The year 2021 will be shaped by the corona pandemic like the year before. Due to the feedback from the organizers, the general travel situation and the regulations of the individual national authorities, the EC had to cancel all IAU competitions in 2021.

The already approved IAU competitions 2021 were offered to the organizers under the same conditions for the year 2022. Some organizers have already accepted or are interested in doing so.

The competitions for 2022 will be published on the IAU website in the event calendar.

  
Harald Lugmayr, Vice President Europe

